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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 2024. április 25-ei, 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Babai János, Baráth Domonkos Dezső, Gyuga Mihály József, Kontschán 

Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, Sólyom Jöran, Székely Antal, 

Szanyi Gábor és Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők, Dr. File Beáta 

jegyző  

 

Meghívottak: a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt 

jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit. 

 

Kérte, egy perces néma főhajtással emlékezzenek Jugovics Józsefre, Oroszlány város díszpolgárára.  

 

Ezt követően a képviselő-testület nevében elismerést adott át Drächsler István és Bagány János 

tűzoltók részére. 

A képviselő-testület munkaülését 16 óra 8 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 12 fő 

jelen volt.  

 

Jelezte, a megküldött meghívóban 14 napirendi pont szerepel.  

Tájékoztatta a képviselő-testületet arról, hogy a kiküldött meghívóban szereplő 14. napirendi pont zárt 

ülésen történő tárgyalására Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés c) 

pontja alapján tesz javaslatot, mert a képviselő-testület zárt ülést rendelhet el a vagyonával való 

rendelkezés esetén, továbbá az általa kiírt pályázat feltételeinek meghatározásakor, a pályázat 

tárgyalásakor, ha a nyilvános tárgyalás az önkormányzat vagy más érintett üzleti érdekét sértené. 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatosan kérdés, hozzászólás és 

módosító javaslat nem volt, ezért először szavazást kért a meghívóban szereplő 14. napirendi pont zárt 

ülésen történő tárgyalásáról.  

Kérte, szavazzanak az „Önkormányzati bérlakások bérbevételére irányuló pályázatok elbírálása” 

tárgyú előterjesztések zárt ülésen történő tárgyalásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

45/2024. (IV. 25.) határozata 

a 14. napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete az „Önkormányzati bérlakások bérbevételére 

irányuló pályázatok elbírálása” tárgyú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 
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Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának és azok tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

46/2024. (IV. 25.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete 2024. április 25-ei, munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása 

3. A helyi adókról szóló 19/2022.(XI. 29.) önkormányzati rendelet módosítása 

4.  Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

5. A Volánbusz Zrt. – Oroszlány városban, autóbusszal 2023. évben végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységére vonatkozó – beszámolója 

6. Döntés finanszírozási előlegfizetésről a menetrend szerinti, helyijárati közszolgáltatási szerződés 

keretében 

7. A 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások kapcsolatos döntések 

8. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

9. A Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha beruházással kapcsolatos döntésekről 

10. Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása  

11.   Átfogó értékelés az önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásról  

12. A 2023. évben végzett belső ellenőrzési tevékenység főbb megállapításairól 

13. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

14. Önkormányzati bérlakások bérbevételére irányuló pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztésben és a tegnapi napon kiküldött 

kiegészítésében 11 pontban számolt be a két ülés közötti fontosabb történésekről. A tájékoztató 

elfogadása mellett döntést kért a Bokod Község Önkormányzatával kötendő ebrendészeti 

feladatellátási szerződés elfogadásáról, az általános iskolás tanulók nyári felügyeletének biztosításáról 

a 2024. június 22. – július 19. közötti időszakban a József Attila Általános Iskolában, a Kölcsey 

Ferenc Művelődési Központ és Könyvtárban közművelődési emlékszoba létrehozásáról és a Szent 

Borbála téren lévő ivókúttal kapcsolatos, előterjesztés szerinti feladatok anyagi fedezetének 

biztosításáról. 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, az előző képviselő-testületi ülésen vitát váltott ki 

polgármester úr, Kontschán Flórián Jenő PB elnök úr és közte, hogy a polgármester úr által megkötött 

kabinet szerződések mennyire nyilvánosak, illetve hogy nevén nevezheti-e a szerződőket. Kérte 

jegyző asszonyt, hogy a városi szerződésekre vonatkozó jogszabályokat nézzék meg, illetve tegyék 

rendbe. Ez alapján tájékoztatta polgármester urat, hogy a polgármester úr által megkötött 

kabinetszerződésekben szereplő nevek, feladatok, ezeknek leírása, időtartama, illetve ezeknek a 

járandósága mind közérdekű és nyilvános személyes adatnak minősül. Tehát akkor lehetett volna ezen 

vitázni, hogyha ez nem így van. Továbbra is az a véleménye, hogy ezeknek a szerződéseknek, illetve a 

módosításaiknak a Pénzügyi Bizottság előtt lett volna a helye. Polgármester úr azt mondta, hogy azzal 
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köt szerződést, illetve azzal dolgozik, akivel szeretne. Ezzel teljesen egyetértett, de kiegészítette azzal, 

hogy ha polgármester úr ezt közpénzből csinálja, mivel itt nyilvános adatokról van szó, ő ezt szóvá 

teheti, illetve kérdezhet ezekről a szerződésekről. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy képviselőtársa kérdezhet, de továbbra is azt gondolja, 

hogy a személyiségi jogai mindenkinek megvannak.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő megismételte, ezek közérdekből nyilvános személyes adatok. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a 2010-2014-es ciklusban sem volt ez így. Akkor is úgy 

kötötték a polgármesteri kabinet szerződéseket, hogy nem a képviselő-testület hagyta jóvá. 

Változtathatnak ezen, de kérte, hogy a nevek ne legyenek nyilvánosak. Miután a megkötéskor nem 

tárgyaltak erről, azokkal, akik ebben érintettek, kérte, hogy a nevek ne legyenek nyilvánosak. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő megjegyezte, erre oda kell figyelni.  

A Pénzügyi Bizottság ülésén írásos előterjesztés formájában is látta a vízilabda szakosztály 

létrehozását. Felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetés elfogadásakor abban maradtak, hogy az 

üzemeltető megvizsgálja, és részletesen megnézni a strandnak a felújítási, illetve üzemeltetési 

költségeit. Kérte, hogy ez kerüljön képviselő-testület elé. Hiszen a bizottság elé került szakosztályi 

kérés is ettől függ.  

Jegyző asszony felé jelezte, hogy a ma megküldött tájékoztatóban, amely a 70 éves ad hoc bizottság 

pénzügyi támogatásairól szól, az 1., az 5. és a 6. sorszámú soron szereplő szervezeteknél nem jól 

vannak feltüntetve a támogatások. Ugyanis a bizottság ezeknél csak egy-egy részrendezvény 

finanszírozására állapította meg a támogatást, az táblázatban pedig az összes kérés szerepel, azok is, 

amit a bizottság nem támogatott. Ezt kérte javítani. 

 

Lazók Zoltán polgármester a vízilabda szakosztállyal kapcsolatban elmondta, Tatabányáról keresték 

meg, hogy szeretnének Oroszlányon vízilabdázni. A saját csatornáikon keresztül megkeresték az 

OSZE-t és tárgyaltak a szakosztály létrehozásától. Nem tudja, ez a folyamat hol tart. 

Elmondta, abban megegyeztek, hogy az OIH Zrt., illetve a LÜN Kft. meg fogja vizsgálni a strand 

üzemeltetésének feltételeit és azt, hogy mennyibe kerülne a strand újranyitása. Ennek a már ismert 

adatai benne vannak abban a munkaanyagban, amit a bizottságnak készítettek. A pontosításon 

dolgoznak a kollégák. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, Papp Péter Attila települési képviselő úrnak igaza van, a táblázatban, 

ami a tegnapi napon kiküldésre került, még az eredeti kérelemben meghatározott programok 

szerepelnek, a megítélt támogatási összeget írta bele. A mai napon készült el a bizottság üléséről a 

jegyzőkönyv. Ki fogják cserélni a mellékletet.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság is tárgyalta a vízilabda szakosztály kérelmét. A bizottság azt vizsgálta, hogy az építmény, 

illetve a strandon található nagy medence milyen szinten alkalmas ennek a sportágnak a fogadására. 

Kérte, hogy a Pénzügyi Bizottság is és legfőképpen a Humán Bizottság az egész egyesületnek a 

létjogosultságát mind pénzügyi, mind városi sport létét illetően is tárgyalja meg. Az egy dolog, hogy 

műszaki, szakmai meggondolásból a bizottság azt mondta, hogy valamilyen szinten tudja fogadni ezt 

az egyesületet, illetve ezt a lehetőséget, bár igen erőteljesen korlátozottan. Elsősorban ennek az 

egésznek a létjogosultságát alá kell támassza a Humán Bizottság véleménye, illetve meg kell 

vizsgálni, hogy milyen szinten lehet a városi sportkoncepcióba beépíteni. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő elmondta, a Városfejlesztési Bizottság után a 

Pénzügyi Bizottság az Egyebek napirendi pont között tárgyalta a szakosztály létrejöttét, illetve az 

ezzel kapcsolatban megfogalmazott igényeket. Azért az Egyebek között, mert nem tekintették ezt 

előterjesztésnek. Alapvetően a bizottsági ülésen az fogalmazódott meg, hogy ez alapján a 

kezdeményezés alapján a képviselő-testület nem fog tudni eljutni odáig, hogy érdemi döntést tudjon 

hozni. Éppen ezért, ha ez a szándék komoly és továbbra is fennáll, akkor fel kell hívni a kérelmező 

figyelmét, hogy a megfelelő pénzügyi, műszaki és gazdasági előkészítő anyagokat készíttesse el és azt 

nyújtsa be. 
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Székely Antal HB elnök/települési képviselő véleménye szerint bármelyik bizottság is tárgyalja ezt a 

kérelmet, ennél sokkal alaposabb előkészület kell. A Vízilabda Szövetséggel is tárgyalni kell erről a 

kérdésről és egy megvalósíthatósági tanulmányra van szükség. Nemcsak pénzügyi kérdésekről van 

szó, hanem személyi kérdésekről is. Az uszoda tovább építéséről, bővítéséről, a gyerekek további 

sportolási lehetőségeiről van szó, ezekhez az adatokhoz egy tanulmány nélkül nem tudnak hozzájutni, 

ez pedig időigényes.  

 

Sólyom Jöran települési képviselő véleménye szerint az, hogy ki, milyen civil- vagy sportszervezetet 

hoz létre a városban tisztán magánérdek, magánügy, ebbe egy városi képviselő-testület nem szólhat 

bele, nem szükséges vizsgálnia ennek létjogosultságát. Az más kérdés, hogy ha ez a szervezet a 

városhoz fordul támogatásokért, akkor már igenis döntési joga van a város vezetőségének.  

 
Gyuga Mihály József települési képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy pontosan ez szétválasztás 

nem történt meg, tudniillik az első pillanatban bejöttek a bizottság elé és közölték, hogy milyen 

pénzügyi, műszaki elvárása van a leendő egyesületnek a város felé. Minimum 200 M Ft-os azonnali 

invesztícióról és 1 éves működési megfinanszírozásról szól a kérelem. Részben elfogadta Sólyom 

Jöran képviselőtársa véleményét. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság jegyzőkönyvéből 

idézett: „Gyuga Mihály József korelnök ismertette a határozati javaslatot, javasolta, egészítsék ki 

azzal, hogy a teljes beruházás pénzügyi és sport szakmai átnézése ennek az évnek a hátralévő részében 

történjen meg. Sólyom Jöran bizottsági tag hozzátette, a bizottság javasolja koncepció terv 

elkészítésével együtt.” 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, tart a vizsgálat, hogy mibe fog kerülni esetlegesen a strand 

újranyitása, üzemeltetése. Ennek semmi köze a vízilabdához, ez a város, a városlakók érdekében fog 

történni. Ehhez persze csatlakozhatnának a vízilabdások például a költségekhez történő 

hozzájárulással. De jelen pillanatban erről szó nincs. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő megerősítette, valóban azt kérte, hogy a jelenlegi bezárt és 

fedetlen strandnak vizsgálják meg az újranyitását a városlakók érdekében. Ugyanis nemhogy buborék 

és lefedett medence van, hanem kinyitott strand sincs. Elsősorban a városlakók igénye az, hogy a 

jelenlegi strand egy felújított állapotában lehetőség szerint minél előbb nyisson ki. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés kiegészítése szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

47/2024. (IV. 25.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. a) Elfogadja Bokod Község Önkormányzatával kötendő ebrendészeti feladatellátási szerződést az 

előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal. 

1. b) Felhatalmazza a polgármestert az 1.a) pontban meghatározott szerződés megkötésére. 

2. 2024. évi nyári szünetben az általános iskolás tanulók felügyeletét 2024. június 22. – július 19. 

közötti időszakban biztosítja a József Attila Általános Iskolában. 

3. Egyetért a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtárban egy közművelődési 

emlékszoba létrehozásával. 

4. a) A Szent Borbála térrel kapcsolatos, előterjesztés szerinti feladatok anyagi fedezetét az 

Önkormányzat 2024. évi költségvetésének „Céltartalék beruházási, felhalmozási kiadásokra” 

sorról az újonnan létrehozandó „Szent Borbála tér környezetrendezése” sorra történő 

átcsoportosításával biztosítja 5.000 E Ft összeg erejéig. 

4. b) Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon a 4. a) pont szerinti előirányzatok költségvetésben történő 

átvezetéséről és a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről.  
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5. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. április 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - 

módosítása 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendelete négy 

alkalommal került módosításra, az utolsó módosítást a képviselő-testület 2024. február 29-én hagyta 

jóvá.  

A költségvetési rendeletmódosítás jóváhagyását követően a költségvetési év zárásához kapcsolódóan 

technikai jellegű, rendező tételek könyvelésére került sor a kiadási előirányzatokon belül. E rendező 

tételek a költségvetés jóváhagyott főösszegét nem módosítják: a korrekciók többségében az egyes 

költségvetési sorokon belül az önként vállalt és a kötelező feladatok közötti, illetve a nettó és az áfa 

összegek közötti átvezetéseket tartalmazzák. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

7/2024. (IV. 30.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről szóló  

3/2023. (II. 17.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: A helyi adókról szóló 19/2022.(XI. 29.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az önkormányzat 2023. január 1-jei hatállyal bevezette a 

magánszemély kommunális adóját, illetve a gépjárműtároló célú építményadót. A lakosság körében 

bevezetett új adókat különösen indokolta a kötelező önkormányzati feladatok finanszírozási rendszerét 

befolyásoló hatások, a kiadási oldalon az energia árak drasztikus emelkedése, és az infláció 

mértékének drasztikus mértékű változása, a bevételi oldalon pedig az autóipari strukturális átalakítása 

miatti iparűzési adóbevétel csökkenése. Ennek okán egyre magasabb arányú saját forrást kellett 

biztosítani az egyes feladatok ellátásához. Már a 2020. évben is látható volt, hogy az évek óta tartó 

gazdasági visszaesés tovább mélyül és a kirobbant koronavírus világjárvány is hosszan elnyúlt, mely 

tényezők valamennyi gazdasági szereplő, így az önkormányzat és intézményei pénzügyi, gazdasági 

helyzetét jelentős mértékben és negatív módon befolyásolták.  A városi költségvetés egyensúlyának 

megteremtése érdekében ezért 2022 novemberében szükség volt az adóbevezetésre.  

2024. évben változatlanok maradtak az adómértékek. 2024. év elejére az energiaárak és az árszínvonal 

kedvezőbb alakulása, a koronavírus járványból való kilábalás pozitív hatást gyakorol a gazdasági 

környezetre. Az ipari szektor helyzete jelentős javulást mutat, az iparűzési adóbevételek növekedést 

mutatnak. Mindezek alapján a költségvetési helyzet stabilizálódása, pozitív változások okán a 

képviselő-testületnek lehetősége nyílik a lakosság terheinek csökkentésére. 
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A lakossági terhek csökkentése érdekében javasolta a képviselő-testületnek az építményadó mértékek 

változatlanul hagyása mellett, a magánszemélyeket terhelő gépjárműtárolók építményadója és 

magánszemély kommunális adójának 2025. adóévtől történő elengedését. Előzetes számítások alapján 

2025. évre a lakosság számára ez 158 M Ft megtakarítást jelentene. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő támogatta az előterjesztést, ugyanis ő a bevezetése ellen is 

tiltakozott. Véleménye szerint már ebben az évben nem kellett volna ezt az adófajtát kivetni, ugyanis 

látták a pénzmaradványt, illetve a 300 M Ft-os adótöbbletet, ami erős stabilitást mutatott az idei évi 

költségvetésre. Polgármester úr a költségvetésért az első számú felelős, ő tudja, hogy ebben az évben 

miért nem tárgyaltak erről, illetve miért nem vizsgálták meg, hogy ez a városlakók által nagyon nem 

szeretett adónem idén már ne kerüljön kivetésre. Szkeptikus, mert 1996 tájékán volt egy ilyen 

lakásadó eltörlés a választás évében, aminek az lett a következménye, hogy 1 év kihagyás után a 

baloldali városvezetés visszavezette, mégpedig úgy, hogy a lakásadó a duplájára emelkedett, a kiskert- 

és garázsadót 220%-kal emelték, a vállalkozói építményadót pedig 280%-kal. Tehát ugyanilyen 

választási év volt, ugyanilyen adókivezetés, aztán 1 év múlva ez lett a vége. Tehát támogatja az adó 

kivezetését és nagyon reméli, hogy 1 év múlva nem fog ilyen hasonló megoldásokkal, illetve 

számokkal találkozni, mint abban az időben. 

 

Molnár István települési képviselő elmondta, a közösségi médiákban is megjelent ennek az adónak a 

kivezetése, illetve a rendelet felvezetése is úgy szól, hogy a képviselő-testület által hozott döntés. 

Kiegészítette, hogy a képviselő-testület OLPK Frakciója szavazta meg ezt a döntést, a FIDESZ-KDNP 

Frakció részéről senki nem támogatta ennek az adónak a bevezetését. Remélik, hogy a jövőben sem 

kerül sor arra, hogy ilyenről kell szavazni. Természetesen akkor sem fogja támogatni a FIDESZ-

KDNP részéről senki. 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, általános szabály egy ilyen testületnél, hogy a szavazók 

részvételétől függetlenül az a testület döntése, mint ahogy a parlamenti döntések is, függetlenül attól, 

hogy azt csak a FIDESZ Frakció támogatja, vagy sem, az az Országház, a Parlament döntése.  

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetés 

összeállítása az mindig egy felelősség, az adó bevezetése szintén felelősség. Meg lehet nézni más 

városok melyikében vannak adók és milyen adók vannak és meg lehet nézni ugyanakkor a 

költségvetést is. A Kormány olyan változtatásokat vezetett be mindenféle okokra hivatkozva, ami 

miatt a költségvetés így alakult. Novemberben-decemberben senki nem gondolta, amikor több mint 1 

Mrd Ft-os hitelről volt kezdetben szó, hogy ez a költségvetés hogyan fog összeállni. Ez nem választási 

trükk, mert ha az lenne, akkor az OLPK azt a javaslatot tette volna, hogy úgy vezessék ki, hogy már 

szeptemberben se kelljen befizetni a második részt, sőt aki eddig befizette, az kapja vissza.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő felvetette, ha valami nem politikai indíttatású, akkor ez mi? 

1990 óta részt vesz az önkormányzat munkájában, de olyat még nem tapasztalt, hogy a képviselő-

testület a következő évi adó kivetését, illetve a következő évi adórendeletét már a megelőző év 

legelején, március-április hónapban módosítja. Ráadásul az új önkormányzati testülettől elvéve a 

jogosítványát, hogy a jövő évi pénzügyi összeállításnál ennek a lehetőségével ne élhessen, és ő 

dönthesse el, hogy kívánja-e az adókat megtartani, vagy kíván-e adót eltörölni. Egyértelmű, hogy ez 

egy politikai indíttatású döntés, megelőlegezve a június 9-ei önkormányzati választásokra. A 

választáson természetesen mindenki úgy próbálja meg magát pozícionálni, ahogy akarja, ezt 

tudomásul kell venni. Csak akkor nem kell hozzá ilyen-olyan magyarázat, mert gyakorlatilag a lényeg, 

hogy az, hogy választás lesz június 9-én. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület egy politikai szervezet, általában politikai 

döntéseket hoz, most is azt fog hozni, persze ez érinti a gazdasági helyzetet és a jövő évi költségvetést 

is. Hozzátette, ők most eldöntik, és nem csak ígérgetnek. Van olyan, aki most ezt csak ígérgeti. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, ha ezt az egész adókérdéskört az OLPK Frakció 

komolyan gondolja, akkor komolyan gondolhatták volna 2023. december 15-ig, amikor az ezévi adó 

kérdéskörét tárgyalták. És ha igenis egy ráutaló magatartást akartak volna produkálni a 2025. évi 

adókra, akkor meggondolhatták volna, hogy már erre az évre eltörlik. Több szempontból is visszás ez 

a hozzáállásuk ehhez az adókérdéshez. Véleménye szerint igenis meg kellett volna a következő 
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képviselő-testületnek adni a lehetőséget, hogy ők mondják fel azt az adót, amit bevezettek. Azoknak a 

pénzügyi adatoknak, gazdasági előjelzéseknek, amik bejöttek a város cégeitől az iparűzési adókat és 

egyéb adókat illetően, nagy része ismert volt a 2024. évi költségvetés összeállításakor. Ezeket látták és 

be is építhették volna, és az adót is eltörölhették volna, és nem kellett volna áprilisban ilyen döntést 

hozni, hogy következő év január 1-jével eltörlik az adót. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, először az volt a feladat, hogy összehozzanak egy 

működőképes költségvetést 2024. évre, ezt megtették. Elkezdték begyűjteni az információkat. Látszik, 

hogy csökkennek az energiaárak, látják, hogy várhatóan növekedni fognak az adók, és várhatóan 

2025. évtől nem lesz szükségük erre az adóra, a költségvetést biztosítani tudják. Tehát most tudják azt 

mondani, hogy vezessék ki ezeket az adókat. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, bíznak a Kormány ígéreteiben, magyarul, 

hogy több pénzt fognak kapni az önkormányzatok. Június 9-e után ezt meg tudják tárgyalni. Elmondta 

továbbá, novemberben-decemberben a költségvetés összeállításánál nem kaptak olyan ötleteket, hogy 

mit hogyan kellene elhagyni. Volt olyan, amikor a FIDESZ-KDNP Frakciótól kaptak olyan ötletet, 

hogy ennyivel meg annyival csökkentsék ezt meg azt, de azt nem árulták el, honnan vegyék el a pénzt. 

Véleménye szerint, ha költségvetésről tárgyalnak, akkor csak úgy lehet tárgyalni, ha számokról, 

igényekről és a várható következő évi hatásokról beszélnek. Sajnos nem olyan világban élnek, hogy 

ezt hosszú távra meg lehetne állapítani. Azt sem tudták például, hogy két év alatt háromszorosára 

emelkedik a szolidaritási adó. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő felháborítónak tarja, hogy Székely Antal elnök úr arra 

hivatkozik, hogy az év végén nem adtak instrukciókat a költségvetés elkészítéséhez. Az év utolsó 

hónapjaiban folyamatosan a polgármester úrtól a költségvetésről érdeklődött, mert semmit nem láttak 

belőle. Akkor hogy adhattak volna hozzá instrukciókat, illetve javaslatokat? Januárban látták először a 

költségvetést. 

Polgármester úr hozzászólására reagálva elmondta, van, aki megígéri, van, aki pedig kivezeti az adót. 

A FIDESZ-KDNP Frakció 2011 és 2014 között ezeket az adókat kivezette, aztán tiltakozott az újra 

bevezetés ellen. Polgármester úr ugye nem feltételezi, hogy csak ígérgetnek? Az ígérgetés egyelőre az 

OLPK Frakció részéről történt, az adó kivezetését a FIDESZ Frakció már megtette, amit utána az 

OLPK Frakció visszavezetett és rátestált a városlakókra.  

 
További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

8/2024. (IV. 30.) önkormányzati rendeletét 

a helyi adókról szóló 19/2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 2023. szeptemberi döntése alapján 

egyszerűsített eljárás keretében elindította a Településrendezési Terv módosításának folyamatát a 

Felső-telepi városrész északi területének egyben történő értékesítése érdekében. A módosítás 

tartalmazza a területet kettészelő út kiszabályozásának megszüntetését, továbbá a területre előírt 

övezeti előírás egységesítését. 

Az eljárásban a partnerségi egyeztetés lezárásra került, majd a szakmai egyeztető tárgyalást követően 

az Állami Főépítész lefolytatta az egyszerűsített eljárást, és az általa kiadott záró szakmai vélemény 

szerint javasolta a TrT módosításának képviselő-testületi jóváhagyását. 
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A TrT teljes felülvizsgálatának első ütemében a képviselő-testület a 80/2019. számú határozatával 

elfogadta a Településfejlesztési Koncepciót, melyet a folyamatosan változó központi szabályozás 

értelmében szükséges kiegészíteni, átdolgozni az önkormányzati főépítésszel egyeztetett tartalom 

szerint. A teljes körű felülvizsgálat általános egyeztetési eljárás keretében történhet a határozati 

javaslatban foglaltaknak megfelelően. 

A felülvizsgálat elkészítésével a TrT módosításait folyamatosan végző, illetve a Településfejlesztési 

Koncepciót is elkészítő Tervezőt javasolta megbízni a képviselő-testület által. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő jelezte, a határozati javaslatban, illetve az 

előterjesztésben is hibásan szerepel a hivatkozott önkormányzati rendelet száma (20/2026. (X.11.).  

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, valóban elírás van. A helyes dátum: 20/2006. (X.11.). Kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

9/2024. (IV. 30.) önkormányzati rendeletét 

a Helyi Építési Szabályzatról szóló 20/2006. (X. 11.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a befogadott módosítással együtt az előterjesztés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

48/2024. (IV. 25.) határozata 

a Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Egyetért a 20/2006. (X.11.) önkormányzati rendelettel elfogadott Helyi Építési Szabályzat és 

Szabályozási Terv egységesítésével, teljes körű felülvizsgálatával, továbbá ennek részeként a 

Településfejlesztési Koncepció kiegészítésével, átdolgozásával a településtervek tartalmáról, 

elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos 

jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Kormányrendeletben meghatározottak és az 

önkormányzati főépítésszel egyeztetett tartalom szerint. 

2. Egyetért az 1. pontban részletezett tervezési feladat Pro Arch Építész Stúdió Bt.-t (székhelye: 

1085 Budapest, József körút 36. IV. em. 21.) által történő elkészítésével az előterjesztés 4. 

melléklete szerinti tervezési szerződésben foglaltak szerint. 

3. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban részletezett tervezési feladattal kapcsolatos Tervezői 

szerződés aláírására. 

4. Elfogadja az 1. pont szerinti tervezési feladattal kapcsolatos megalapozó vizsgálat és az 

alátámasztó javaslat tartalmát meghatározó – az előterjesztés 3. melléklete szerinti – 

önkormányzati főépítészi feljegyzést. 

5. Megállapítja, hogy az 1. pont szerinti tervezési feladat készítése során a partnerségi egyeztetés a 

partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 22/2014. (XI. 29.) önkormányzati rendelet alapján 

valósul meg. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. április 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

SZÜNET 

16:52-17:08 
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5. NAPIRENDI PONT: A Volánbusz Zrt. – Oroszlány városban, autóbusszal 2023. évben 

végzett helyi személyszállítás közszolgáltatási tevékenységére 

vonatkozó – beszámolója 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Németh Tamás János főigazgató 

  Baranyai Gergely helyi közszolgáltatási vezető 

     Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Volánbusz Zrt. elkészítette a tavaly évi tevékenységéről szóló 

beszámolót, mely számot ad a társaság által ellátott közszolgáltatási tevékenységről, illetve 

tartalmazza a közszolgáltatási szerződés 2023. éves teljesítésének főbb paramétereit, a helyi 

közlekedési közszolgáltatás minőségi jellemzőit, és a közlekedési közszolgáltatás feltételeit, a 

működési terület sajátosságait. A helyi közösségi közlekedési szolgáltatás ellátása kapcsán a társaság 

2023. évi összes önkormányzati ellentételezési igénye mintegy 5.439 E Ft. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

49/2024. (IV. 25.) határozata 

a Volánbusz Zrt. – Oroszlány városban, autóbusszal 2023. évben végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységére vonatkozó – beszámolójáról 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Volánbusz Zrt. (a továbbiakban: Társaság) által az Oroszlány város részére 2023. 

évben autóbusszal végzett helyi személyszállítás közszolgáltatási tevékenység tárgyában – az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal – benyújtott beszámolóját. 

2. A Társaságnak az 1. pont szerinti beszámolójában kimutatott veszteségét teljeskörűen, azaz 

5.438.090 Ft összegű mértékben megtéríti, az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének „Helyi 

közösségi közlekedés működtetése” sora terhére. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. április 30. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Döntés finanszírozási előlegfizetésről a menetrend szerinti, helyijárati 

közszolgáltatási szerződés keretében 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Volánbusz Zrt.-vel, mint nyertes pályázóval a Kiválasztási 

Munkacsoport 9/2023. (XII. 14.) határozata alapján elkezdték a szerződés részletes feltételeinek 

egyeztetését. A korábbi évek támogatási rendszeréhez képest a Volánbusz Zrt. 2024-2025. évi ajánlata 

a finanszírozási előlegfizetési igény tekintetében tér el, amely kérdésben a képviselő-testület döntése 

szükséges. A Volánbusz Zrt. ajánlata szerint a finanszírozási előlegfizetés negyedévenként történne, a 

határozati javaslat szerint. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés kiegészítése szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

50/2024. (IV. 25.) határozata 

finanszírozási előlegfizetésről a menetrend szerinti, helyijárati közszolgáltatási szerződés 

keretében 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. A 2024-2025. évi menetrend szerinti, helyijárati közszolgáltatás tekintetében egyetért a 

Kiválasztási Munkacsoport 9/2023. (XII.14.) határozatában szereplő döntéssel, mely a 

Volánbusz Zrt. (székhelye: 1091 Budapest, Üllői út 131.) pályázatának és a benne szereplő, 661,6 

Ft/km összegű igényelt támogatásnak (önkormányzati és állami normatív támogatás együttes 

értéke) elfogadására vonatkozik. 

2. A közszolgáltatási szerződésben a közszolgáltató számára a - Felek együttműködési kötelezettsége 

alapján a következő kötelezettséget írja elő:  

„Abból a célból, hogy az önkormányzat kellő időben hozhasson döntést az esetlegesen 

szükségessé váló menetrendi vagy tarifaváltozásokról, vagy a korábbi éveknél nagyobb arányú 

önkormányzati támogatás költségvetési fedezetéről, felkéri a Volánbusz Zrt.-t mint helyi 

személyszállítási közszolgáltatót, hogy az Önkormányzat felé haladéktalanul jelezze, ha a 

korábbi beszámolóban szereplő bevételfajták közül valamely bevétel elmaradásáról vagy 

csökkenéséről értesül vagy azt tapasztalja. 

Indoklás: az önkormányzati támogatás pontos összege utólag, a beszámoló elfogadásával 

határozható meg, mivel a közszolgáltatási szerződésből származó további bevételfajták pontos 

összege és azok egymáshoz viszonyított aránya is utólag, a közszolgáltató beszámolója (vagy 

előzetes beszámolója) alapján válik ismertté.” 

3. A Volánbusz Zrt. mint közszolgáltató által a 2024-2025. évi menetrend szerinti, helyijárati 

közszolgáltatáshoz igényelt finanszírozási előlegről a következő döntést hozza:  

a) a 2024. évi I-IV. negyedévekre vonatkozóan 1.200.000,- Ft/negyedév összegű finanszírozási 

előleget fizet a közszolgáltató részére a 2024. évi költségvetés „Általános tartalék” sora 

terhére. 2024. évben a negyedéves finanszírozási előleg megfizetésének határideje: A 

tárgynegyedév utolsó napjáig kerül átutalásra a közszolgáltató részére. A közszolgáltatási 

szerződés aláírásáig eltelt negyedév (2024. I. negyedév) előlegét Megrendelő a 

közszolgáltatási szerződés mindkét fél részéről történő aláírását követő 15 munkanapon belül 

fizetni meg a közszolgáltató részére. 

b) a 2025. évi I-IV. negyedévekre vonatkozóan a közszolgáltató által igényelt 1.200.000,- 

Ft/negyedév összegű finanszírozási előleget, azaz összesen 4.800.000,- Ft összegű anyagi 

fedezetet lehetőség szerint biztosítja a 2025. évi költségvetésében. 

4. A közszolgáltató az éves beszámolójában (előzetes beszámolójában) elszámol az előlegről és 

bemutatja a közszolgáltatási szerződésből származó további bevételei pontos összegét és kimutatja 

az éves futásteljesítményt. 

5. A 4. pont szerinti beszámoló Képviselő-testület általi elfogadásával egyidejűleg megállapításra 

kerül az önkormányzati támogatás éves összege. A tényleges kifizetésre az éves önkormányzati 

támogatásnak az I-IV. negyedévi finanszírozási előleggel csökkentett összege kerül, a beszámoló 

elfogadásakor meghatározott határidőben. 

6. Felkéri a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon a 3. pont szerinti 2024. évi finanszírozási előleg (összesen 

4.800.000,- Ft) költségvetésben történő átvezetéséről és a költségvetési rendelet módosításának 

képviselő-testület elé terjesztéséről.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. április 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 
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7. NAPIRENDI PONT: A 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások kapcsolatos 

döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

     Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 13/2024. (II. 15.) határozatában döntött 

2024. évi adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegének megállapításáról. 

A döntést követően benyújtásra került a hitelfelvételi kérelem, mely pozitív elbírálását követően a 

hitelfelvétel fedezetet biztosít majd a tervezett fejlesztésekre. A hitelfelvétel engedélyezési időszaka 

alatt már született döntés halaszthatatlan műszaki beavatkozás megvalósításáról: a Mindszenti utca 

burkolat átépítés, csapadékvíz elvezetés (73 fm) tárgyú közútfejlesztési beruházáshoz szükséges, 

bruttó 29.337 E Ft összegű anyagi fedezetről. 

Az önkormányzat 2024. évi költségvetése tartalmazza az idei évre tervezett helyi közútfejlesztési 

beruházások hitelkeret terhére történő megvalósításához szükséges, bruttó 275.463 E Ft összegű 

költségvetési keretet. Az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. a forrás erejéig felmérte és 

elkészítette a 10 helyszínen megvalósítandó műszaki fejlesztési tartalmakat. 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a 2024. március 6-án tartott rendkívüli ülésén az 

OIH Zrt. szakembere által történt műszaki tartalom ismertetések alapján megvitatta a tervezett 

útépítési beavatkozásokat és az ülés során hozott módosító javaslataival összességében elfogadta 

azokat. 

A város helyi közútjai, járdái sok szakaszának rendkívül rossz műszaki állapotban lévő szilárd 

burkolatai miatt szükséges azok teljes, vagy részleges átépítése, kiemelt és süllyesztett szegélyek 

cseréjével, kétrétegű aszfaltépítéssel és a zárt csapadékvízelvezető rendszer igény szerinti javításával, 

felújításával. Tekintettel arra, hogy a hitelfelvételi engedély megérkezését követően minél hamarabb, a 

lehető legkedvezőbb időjárási körülmények között megvalósíthatók legyenek az egyes helyszínek 

kivitelezései, a határozati javaslat szerint kezdeményezte a képviselő-testületi döntését.  

A beruházást a korábban már többször alkalmazottak szerint javasolta megvalósítani, azaz in-house 

szerződéssel, melynek jogalapja Oroszlány Város Önkormányzata és a kizárólagos tulajdonában álló 

Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. közötti szerződések esetében fennáll.  

A beruházás megvalósításának előkészítési munkálatai keretében feltételes szerződés megkötésére van 

mód.  A feltételes kivitelezési szerződés birtokában az OIH Zrt. már meg tudja indítani a beruházás 

megvalósításához szükséges kiválasztási folyamatokat. 

 

Németh Gábor vezérigazgató a Mindszenti utca kivitelezésével kapcsolatban elmondta, hogy a mai 

napon elkezdődtek a kivitelezési munkálatok. Egyelőre félpályás útzárral, jövő héttől teljes útzár lesz 

szakaszosan, erről értesítették az ipari parki cégeket. A többi 10 helyszínnel kapcsolatban, az eljárással 

kapcsolatban elmondta, elkezdték előkészíteni a közbeszerzési anyagokat, ha olyan döntés születik és 

ez a feltételes kivitelezési szerződés is megkötésre kerül, elindítják a közbeszerzést. Remélik, hogy 

minél hamarabb meglesz rá forrás is. Bízik benne, hogy a nyár elején meg tudják kezdeni a munkát. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

51/2024. (IV. 25.) határozata 

a 2024. évi közútfejlesztési és közterületi beruházások kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete egyetért az előterjesztésben foglaltak szerinti 

10 kivitelezési helyszín tekintetében megjelölt közútfejlesztési és közterületi beruházások 

megvalósításával bruttó 275.463.000,- Ft összértékben az alábbi feltételek mellett:  

a.) A beruházások megvalósítására a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 9. § (1) 

bekezdésének h) pontja szerint köt kivitelezési szerződést (in-house szerződés) az Oroszlányi 

Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-vel. 

b.) A beruházások kivitelezési határideje: 2024. november 5. napja. 

c.) A beruházások előkészítési munkálatainak megkezdése érdekében a 2024. évi fejlesztési 

hitelkeret kormányzati engedély jóváhagyásához kötődő feltétellel köt kivitelezési szerződést. 

Felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési szerződés megkötésére. 

d.)  A kivitelezési szerződés hatályba lépésének napja: a hitelszerződés megkötésének napja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. április 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztés több ingatlanra irányulóan igényel képviselő-

testületi döntést: 

1. Az önkormányzat résztulajdonát képező 095/24 helyrajzi számú, szántó és községi mintatér 

megnevezésű ingatlanra vonatkozóan vételi szándék érkezett. Tekintettel arra, hogy a tervezett 

adásvétel megvalósítása az önkormányzat esetleges jövőbeni fejlesztési érdekeit nem befolyásolja, 

javaslatot tesz a területrész értékesítésére. 

2. A „Helyi gazdaságfejlesztés” című projekt keretében folyamatban lévő kisajátítási eljárás tárgyát 

képezi az oroszlányi 0269/25 helyrajzi számú, kert megnevezésű, 1149 m2 területű ingatlan 

tulajdoni részének kisajátítása is. Az érintett ingatlanrész árverés keretében megszerezhető, ezért 

javasolta a képvisel-testület felé az árverésen történő képviselet elfogadását. 

3. Az önkormányzat 2019. év során vásárolta meg a kajakház ingatlanát a Vértesi Erőmű Zrt.-től, 

amely épület jelenleg az Oroszlányi Kajak Sportegyesület használatában áll. A tavalyi évben 

megkezdődött az épület hasznosítási szerződésének előkészítése. A szerződés megkötésének 

feltétele volt az épület műszaki állapotának felülvizsgálata, mely során az idei évben befejeződött 

az építmény villamos hálózatának javítása, és elkészült a teljeskörű érintésvédelmi dokumentáció 

is, ezért javasolta a hasznosítási szerződés elfogadását. 

4. A képviselő-testület 2023. márciusi döntésével egyetértett a Kecskéd Község Önkormányzata 

tulajdonát képező, kecskédi 055 és 056 helyrajzi számú, kivett közút megnevezésű ingatlanoknak 

Oroszlány Város Önkormányzata közigazgatási területéhez térítési díj ellenében történő csatolása 

érdekében az előkészítő munkálatok megkezdésével. Kecskédi Képviselő-testület elfogadta az 

önkormányzat vételi ajánlatát, azonban ez a vételi ajánlat ténylegesen még nem valósult meg.  

Az átadás-átvételi ügymenet lebonyolítása érdekében szükséges további döntéseket hozni, 

amelynek alapját a fenti utak leromlott műszaki állapota alkotja, ezért javasolta, hogy a képviselő-

testület a visszterhes vagyonátruházás vételárát az átvételre javasolt közút aktuális műszaki állapota 

függvényében állapítsa meg Kecskéd Község Önkormányzatával folytatott egyeztetés során. 

5. Az önkormányzat tulajdonában álló 1474 helyrajzi számú, kivett, beépítetlen terület megnevezésű 

területű ingatlan elbirtoklása okán perindító végzés érkezett 2023. júniusában, mely per jogalapja, 

hogy a felperes az ingatlant több, mint 15 éve megszakítás nélkül, sajátjaként birtokolta. Az 

elbirtoklás tényének objektív és szubjektív feltételeit figyelembe véve javasolta, hogy a képviselő-

testület az elbirtoklás ügyében tekintsen el az elsőfokú bíróság által hozott, elbirtoklást megállapító 

döntés elleni fellebbezés benyújtásától. 
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6. A képviselő-testület 2023. júniusi döntésével egyetértett a Mészáros Lajos utca 7. szám alatti, 

kivett orvosi rendelő, udvar és gazdasági épület megnevezésű ingatlan bruttó 28 M Ft összegű 

kikiáltási áron, versenytárgyalás keretében történő értékesítésével. Az eltelt időszakban három 

alkalommal kezdeményezték a versenytárgyalási eljárást, melyek mindegyike eredménytelenül 

zárult. 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testület felé, hogy a 

következő licittárgylásra a kikiáltási ár az eredeti előterjesztés szerinti, bruttó 23.876.200 Ft 

összegű vételár kerüljön megállapításra. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő kérdése az volt, hogy polgármester úr mikorra tervezi a 

kecskédi önkormányzattal történő megegyezést? Mikor lenne szerencsés az út átadása? Mikorra lehet 

az előkészítő anyagokat véglegesíteni? 

 
Bartalus László osztályvezető tájékoztatásul elmondta, időközben volt egy szakmai és politikai 

egyeztetés Kecskéd község vezetőségével, amely során tisztázódtak azok a kérdések, amiket a 

szakbizottságon is taglaltak. Miszerint az általuk vélelmezett műszaki tartalommódosítás, a lokális 

kátyúzások Kecskéd Község Önkormányzata megrendelése nélkül a kecskédi településen egyéb 

munkákat folytató kivitelező cég által történtek meg, természetesen nem teljeskörűen. Ezen a 

megbeszélésen tisztázták a műszaki tartalmat, amit az önkormányzat már közölt velük. Elsősorban a 

csapadékvíz-elvezetést kell megoldani az út teljesen hosszában, illetve lokálisan azokat a fajta 

útbeavatkozásokat elkészíteni, amire az önkormányzatnak az OIH Zrt.-től van javaslata. Ezt fogják 

tudni támogatni, a képviselő-testületük elé vinni és a továbbiakban le tudnak ülni újra a végső 

tartalmakról egyeztetni. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság ülésén szóba került, hogy ennek az útnak a rendbe tételére nemcsak a testületi anyagban 

közölt durván 3 M Ft összeget kell ráfordítani, hanem a későbbi időszakokban a teljes útszakasz 

újraburkolása is szükséges lesz, aminek az összege jóval nagyobb, mint az áralkuban az értékbecslés 

által idehozott összeg. Javasolta a tárgyalás során elfogadtatni Kecskéd Község Önkormányzatával, 

hogy ennek az útnak az átvételével Oroszlány város igen jelentős költséget vállal át magára annak 

érdekében, hogy ez az út jól használható legyen. Amitől a kecskédi önkormányzat megszabadul. 

Véleménye szerint a vételárnak a későbbi beruházási igények miatt igen kedvezőnek és alacsonynak 

kell lenni, mert Oroszlány sok költséget vállal magára. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, a városfejlesztési bizottság döntésével nem ért egyet az 

orvosi rendelő kapcsán. Azért, mert nem volt kereslet nem volt, nem gondolja, hogy ilyen jó helyen 

elhelyezkedő telek 23 M Ft-ot érne egy felépítménnyel. Meg kell nézni, hogy a nem közműves építési 

telkek mennyibe kerülnek a városban. A költségvetésnek jelen pillanatban nincs égetően szüksége erre 

a bevételre. Nem vinné le az árát, nem ennyi a piaci értéke, még ha eddig nem is volt rá kereslet. 

 

Lazók Zoltán polgármester módosító javaslatot kért ezzel kapcsolatban, vagy levehetik napirendről és 

kitalálhatnak másfajta hasznosítást is, de szövegszerű javaslatot kért. 

 

Sólyom Jöran települési képviselő Gyuga Mihály képviselőtársát egészítette ki: A bizottság támogatta 

az értékesítést, de úgy voltak vele, hogy ha mindenáron kell a pénz, akkor támogatják, de nem 

feltétlenül szerették volna eladni az ingatlant. Ha a költségvetésnek szüksége van rá, ám legyen. 

 
Papp Péter Attila települési képviselő módosító javaslata az volt, hogy a volt orvosi rendelő épülete, 

illetve a hozzá tartozó telek a következő licittárgyaláson az eredetileg meghatározott pénzösszeggel 

legyen meghirdetve. Amennyiben az értékesítés nem sikeres, akkor a szakbizottság, illetve az OIH Zrt. 

foglalkozzon az épület más jellegű hasznosításával, illetve értékesítésével. 

 

Lazók Zoltán polgármester a módosító javaslatot befogadta.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, a befogadott módosítással 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 
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A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

52/2024. (IV. 25.) határozata 

az önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Értékesítésre kijelöli az Oroszlány Város Önkormányzata 8/16-od tulajdonát képező Oroszlány, 

095/24 helyrajzi számú, szántó, községi mintatér megnevezésű, 3.818 m2 területű ingatlant. 

2. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti ingatlan értékesítésével kapcsolatos, további 

eljárások (értékbecslések beszerzése, adásvételi szerződés megkötése) végrehajtására. 

3. Egyetért az oroszlányi 0269/25 helyrajzi számú, kert megnevezésű, 1149 m2 területű ingatlan 

636/1149 tulajdoni hányadának árverés keretében történő megszerzésével. 

4. Egyetért az árverésen való részvételhez szükséges, a hirdetmény szerinti 30.000 Ft árverési előleg 

és 10.000 Ft licitdíj befizetésével. Az árverésen tehető legmagasabb vételi ajánlatot 852.428 Ft 

összegben határozza meg. 

5. Egyetért az oroszlányi 1651 helyrajzi számú, kivett épület udvar megnevezésű, 881 m2 területű 

ingatlanra vonatkozó ingyenes használati szerződés megkötésével az előterjesztés 6. melléklete 

szerinti tartalommal. 

6. Egyetért a kecskédi 055 helyrajzi számú, 5.847 m2 területű és 056 helyrajzi számú, 3.901 m2 

területű kivett közút megnevezésű Kecskéd Község Önkormányzata 1/1 tulajdonában lévő 

ingatlanok visszterhes vagyonátruházási szerződés keretében történő megvásárlásával.  

7. Megállapítja, hogy a 6. pont szerinti visszterhes vagyonátruházás Oroszlány Város 

Önkormányzata vonatkozásában a – Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontja szerinti – helyi közutak és tartozékainak 

kialakítása és fenntartása tárgyú településüzemeltetési közfeladat ellátását segíti elő. 

8. A 6. pont szerinti helyi közút vételárát az előterjesztés 7. melléklete szerinti ingatlanforgalmi 

szakértői értékbecslésben meghatározott, mindösszesen 9.400.000 Ft forgalmi értéket alapul 

véve, továbbá az ingatlanforgalmi szakértő bruttó 88.900 Ft összegű díját beszámítva, az utak 

aktuális műszaki állapotának javítása érdekében elvégzendő műszaki beavatkozás költségeinek 

függvényében kívánja megállapítani Kecskéd Község Önkormányzatával folytatott egyeztetést 

követően. 

9. Felhatalmazza a polgármestert a 8. pont szerinti tényleges vételár megállapítása ügyében az 

egyeztetés lefolytatására. 

10. Az oroszlányi 1474 helyrajzi számú, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 474 m2 területű 

ingatlanra lefolytatott elbirtoklási ügy eredményeként az elsőfokú bíróság által hozott elbirtoklást 

megállapító döntés elleni fellebbezés benyújtásától eltekint. 

11. Egyetért az Oroszlány Város Önkormányzata 1/1 tulajdonát képező, Oroszlány, Mészáros Lajos 

utca 7. szám alatti és 681 helyrajzi számú, kivett orvosi rendelő, udvar és gazdasági épület 

megnevezésű, 882 m2 területű ingatlan bruttó 28.000.000 Ft összegű kikiáltási áron, 

versenytárgyalás keretében történő értékesítésével. Amennyiben az értékesítés nem sikeres, akkor 

a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, illetve az Oroszlányi Ingatlankezelő és 

Hasznosító Zrt. foglalkozzon az épület más jellegű hasznosításával, illetve értékesítésével. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. április 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 
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9. NAPIRENDI PONT: A Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha beruházással 

kapcsolatos döntésekről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Kiss Gyuláné csoportvezető 

     Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Hunyadi Mátyás Általános Iskolában működik az alap- és 

középfokú tanulók étkeztetését ellátó főzőkonyha. Az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 

2021.07.01-től látja el saját működtetésben a közétkeztetési feladatot. A főzőkonyha naponta átlagosan 

850 tanuló étkeztetését biztosítja, 400 tanulóét helyben, 450 tanulóét a város másik 3 iskolájában, 

továbbá napi 50-60 fő vendégnek és alkalmazottnak is biztosít étkezési lehetőséget. A főzőkonyha 

átvételekor nem volt lehetőség a főző- és kiszolgáló helyiségek felújítására, mivel a működéshez 

szükséges gépek, berendezések beszerzése és a működtetés beindítása a rendelkezésre álló rövid idő 

alatt nem volt lehetséges.  Azóta minden évben folyamatosan korszerűsítik a konyha felszereléseit, új 

eszközöket, gépeket vásároltak. Az idei évben szükségessé vált a konyha helyiségeinek felújítása. 

Mivel a fent jelzett munkákat csak 2024.06.21-től 2024.08.16-ig tudják elvégezni (a nyári szünet 

időtartama alatt), fontos lenne az előkészítő munkák megkezdése. A felújítás időben történő 

megkezdése, a szerződések és megrendelések időben történő megindítása érdekében a beruházási 

céltartalék előirányzatából 19.050 E Ft zárolásával a szükséges forrást a hitel rendelkezésre állásáig 

biztosítani tudja a képviselő-testület. A teljes beruházás összköltsége 26.372 E Ft, mely feltétlenül 

szükséges a gyermekétkeztetés biztosítása érdekében.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő megjegyzése az volt, hogy már abban az időben sem volt 

meggyőzve róla, most már egyre jobban nem, hogy ezt a konyhát jókor vették át a vállalkozótól. 

Azóta csak költés van rá, tehát nem bizonyosodott be, hogy ez egy jó döntés volt abban az időben. 

Kérdése az volt, hogy az árazás honnan származik, mert sokallja. 

 
 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, előzetes árajánlatokat kértek. Kiss Gyuláné csoportvezető asszonnyal 

át lehet beszélni a részleteket, ő meg tudja mutatni az árajánlatokat, a költségkalkulációkat.  

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, amennyiben ma a képviselő-testület jóváhagyja a határozatot, 

akkor az önkormányzat által ki lesz írva pályáztatásra. Az előterjesztés indikatív ajánlatok alapján 

készült, pályáztatási eljárás során alakul ki majd az ár.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester így kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

53/2024. (IV. 25.) határozata 

a Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha beruházással kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. A Hunyadi Mátyás Általános Iskola főzőkonyha tárgyú beruházáshoz szükséges, bruttó 26.372 E 

Ft összegű anyagi fedezetet a 2-3. pontok szerint biztosítja. 

2. Az Önkormányzat 2024. évi költségvetésében 19.050 E Ft összeget zárol a „Céltartalék 

beruházási, felújítási kiadások című előirányzatból a 2024. évi beruházási célú hitelfelvétel 

megkötéséig.  

3. A fennmaradó 7.322 E Ft-ot a Céltartalék beruházási, felújítási kiadások sor terhére biztosítja. 

4. A 2024. évi beruházási célú hitelszerződés létrejöttét követően a 2. pont szerint zárolt összeget 

felszabadítja.  
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5. Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon a 2., és a 3. pont szerinti előirányzat módosítások költségvetésben 

történő átvezetéséről és a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé 

terjesztéséről. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. április 30. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Benyiczki Ágota igazgató asszony az intézmény alapító 

okiratának módosítását kérte. Az alapító okiratban szereplő sajátos nevelési igényű gyermekek száma 

megemelkedett. Az intézmény csak az alapító okiratban meghatározott létszám után kap normatívát, 

ezért annak módosítására van szükség. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt. Felhívta a képviselő-testület figyelmét, hogy két 

szavazásra fog sor kerülni. 

Először kérte, szavazzanak az intézmény alapokiratának módosításáról szóló határozati javaslat 

elfogadásáról.  
 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

54/2024. (IV. 25.) határozata 

Oroszlány Város Óvodái módosító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete Oroszlány Város Óvodái módosító alapító 

okiratát az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. április 30. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az intézmény alapító okiratának egységes szövegéről 

szóló határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

55/2024. (IV. 25.) határozata 

Oroszlány Város Óvodái alapító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Oroszlány Város Óvodái módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát az 

előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Államkincstár költségvetési szervek törzskönyvi 

nyilvántartásaival kapcsolatos eljárásában Oroszlány Város Óvodái alapító okiratával kapcsolatos 

esetleges formai, technikai változtatásokat megtegye.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. április 30. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

 



 

17 

 

11. NAPIRENDI PONT: Átfogó értékelés az önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Baráth Domonkos intézményvezető 

    Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 

törvényben foglaltaknak megfelelően a helyi önkormányzat a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról minden év május 31. napjáig átfogó értékelést készít. 

A gyámhatóságokról, valamint a gyermekvédelmi és a gyámügyi igazgatásról szóló kormányrendelet 

meghatározza a beszámoló tartalmi követelményeit, így a tájékoztató ennek figyelembe vételével 

készült.  

A beszámoló alapján tájékoztatást kap a képviselő-testület a település demográfiai mutatóiról, különös 

tekintettel a 0–18 éves korosztály adataira; az önkormányzat által nyújtott pénzbeli, természetbeni 

ellátások biztosításáról; az önkormányzat által biztosított személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról; 

a felügyeleti szervek által gyámhatósági, gyermekvédelmi területen végzett szakmai ellenőrzések 

tapasztalatairól, továbbá a gyermekjóléti és gyermekvédelmi szolgáltató tevékenységet végzők 

ellenőrzésének alkalmával tett megállapításokról és a jelzőrendszer működéséről. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy mekkora a bölcsődei díj befolyt összege 

és ez hogy van hasznosítva? Ettől nő-e az intézmény költségvetése automatikusan, illetve ez mire van 

elköltve? 

 

Baráth Domonkos Dezső intézményvezető/települési képviselő elmondta, az összegekről nem tud 

helyben válaszolni, de utána fog nézni. A befolyt összeggel növelik a kiadási előirányzatukat, ezáltal 

magasabb szintű szolgáltatást tudnak biztosítani (játszóeszközök, olyan dolgok, amire a korcsoportban 

lévő gyermekeknek szükségük van). 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, 80-90 M Ft összességében a Szociális Szolgálat bevétele. 

Részletesebben az adatokról nem tudott tájékoztatást adni. 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, a következő képviselő-testületi ülésre készül erről egy rövid 

beszámoló a két ülés közötti tájékoztatóba. 

 
További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

56/2024. (IV. 25.) határozata 

a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló átfogó értékelésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Elfogadja az önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

szóló átfogó értékelést.  

2. Köszönetet mond az Önkormányzati Szociális Szolgálat munkatársainak az elmúlt évben végzett 

munkájáért.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  2024. április 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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12. NAPIRENDI PONT: A 2023. évben végzett belső ellenőrzési tevékenység főbb 

megállapításairól 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Dr. File Beáta jegyző 

    György Árpád belső ellenőr 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső 

ellenőrzéséről szóló kormányrendelet írja elő az éves ellenőrzési jelentés, valamint a helyi 

önkormányzat felügyelete alá tartozó költségvetési szervek éves jelentései alapján készített éves 

összefoglaló jelentés elkészítésének kötelezettségét, melyet a tárgyévet követően, legkésőbb a 

zárszámadási rendelet elfogadásáig a képviselő-testület elé kell terjeszteni jóváhagyásra.  

György Árpád belső ellenőr az éves ellenőrzési jelentést elkészítette és a jogszabályban megjelölt 

határidőig azt megküldte. A megküldött ellenőrzési jelentést és részeként a 2023. évben végzett 

ellenőrzések nyilvántartási táblázatát az előterjesztés melléklete tartalmazza. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

57/2024. (IV. 25.) határozata 

a 2023. évben végzett belső ellenőrzési tevékenység főbb megállapításairól 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a 2023. évben végzett belső 

ellenőrzési tevékenység főbb megállapításairól szóló éves ellenőrzési jelentést az előterjesztés 

melléklete szerinti tartalommal. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. április 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző  

 

 

13. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció  

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés és 

interpellációs hozzászólás képviselőtársai részéről nem érkezett. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő jelezte, telefonos bejelentést kapott. A Haraszthegyi út 

1. szám alatt lakók azt sérelmezik, hogy a patak partjára, illetve a patak rézsűjére toltak le néhány 

talicskányi sitt anyagot, ami maradt a vízvezeték-áthelyezéses munkák után. Megnézte, és 

meggyőződött róla, hogy a vállalkozó, a kivitelező ezt ott hagyta, és levonult.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, még zajlik a garanciális bejárás. Tehát van mód arra, hogy a 

kollegák az átadás-átvételi eljárás során jegyzőkönyvbe mondják, hogy kéri az önkormányzat, hogy 

vigyék el onnan.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, ma délelőtt a megyeházán volt a KEM 

Közgyűlés, és Popovics György elnök úr megkérte a képviselőket arra, hogy a településeiken hívják 

fel a figyelmet arra, hogy a TOP-PLUSZ_3.1.3.23 jelű helyi humánfejlesztések pályázaton jelentős 

pénzösszeg áll rendelkezésre, októberig kell jelentkezni. Meg fogják küldeni az önkormányzatok 

részére is ezt a felhívást. Oroszlány egyébként több hasonló jellegű pályázaton már sikeresen 

pályázott, szép fejlesztések valósultak meg, van tapasztalata a városnak, ezért javasolta, hogy 

jelentkezzenek a pályázatra. 
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Dr. File Beáta jegyző tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy megkapták ezt a pályázati felhívást, a 

célokat, programterveket, javaslatokat. Már elkezdték ezt a munkát, múlt héten a pályázati referens 

összehívta az érintett szervezeteket, a közös tervezési folyamat elindult. Amikor elkészül a pályázati 

anyag, adnak tájékoztatást. Szeretnének a pályázaton indulni. 

 

Papp Péter Attila jelezte, hogy a Bányász Emlékparkban a kivitelező cég először rendbe tette a 

murvázott utakat, majd valamiért újra fel kellett bontani a területet, kiszedni a csöveket, és akkor 

teljesen tönkre tette az összes gyalogutat, a murvát a parkban. Ezt se feledjék el lehetőleg. 

A városlakók részéről kérdés volt, hogy jelenleg hol vannak az Ady moziból leszedett freskók 

maradványai? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, azoknál a művészeknél vannak tárolásra, akik leszedték ezeket 

a freskókat.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így megköszönte a jelenlévőknek és a televízió nézőinek a 

figyelmét, a képviselő-testület nyilvános ülését 17 óra 52 perckor bezárta és technikai szünetet 

követően zárt ülést rendelt el. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


